
                                             P  R  O  T  O  K  Ó  Ł   nr  XXV/2012 
 
z sesji Rady Miejskiej w Barczewie, która odbyła się w dniu 18 czerwca 2012r. 
 
 
Miejsce spotkania – sala konferencyjna w Urzędzie Miejskim w Barczewie; 
 
Godzina rozpoczęcia spotkania – 13.00 
 
Obecni na sesji – w obradach XXV sesji Rady Miejskiej w Barczewie uczestniczyli 
wszyscy radni (15) – zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Do punktu 1. 
 
Obrady sesji otworzył pan Zbigniew Chlubicki  - przewodniczący Rady Miejskiej 
w Barczewie. 
Pan Chlubicki stwierdził na podstawie listy obecności prawomocność obrad 
dzisiejszej sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Do punktu 2. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki zaproponował następujące zmiany do ustalonego 
wcześniej porządku obrad: 
1)Zdjęcie z punktu 6 porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia 
bonifikaty przy sprzedaży prawa użytkowania wieczystego na rzecz użytkownika 
wieczystego; 
 
2)Wprowadzenie w punkcie 6 porządku obrad projektu uchwały w sprawie nadania 
statutu samodzielnemu publicznemu zakładowi opieki zdrowotnej pod nazwą 
„Miejska Przychodnia Zdrowia” w Barczewie; 
 
Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowane  przez pana Chlubickiego zmiany. 
 
Porządek obrad po zmianach: 
 
4.Sprawozdanie Burmistrza Barczewa z działalności między sesjami; 
5.Informacja na temat pracy świetlic opiekuńczo-wychowawczych funkcjonujących 
na terenie Gminy Barczewo; 
6.Projekt uchwały w sprawie nadania statutu samodzielnemu publicznemu 
zakładowi opieki zdrowotnej pod nazwą „Miejska Przychodnia Zdrowia” w 
Barczewie; 
7.Sprawozdanie Gminnej  Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych od 
początku 2012r; 
8.Informacja na temat przygotowania szkół do działań związanych z okresem 
wakacyjnym; 
9.Projekt uchwały w sprawie zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Barczewo na lata 2012-2022; 
10.Zmiana budżetu gminy Barczewo na 2012r; 

 



11.Projekt uchwały w sprawie wyrażenia opinii w sprawie obniżenia kapitału 
zakładowego Zakładu Energetyki Cieplnej Spółka z o.o w Barczewie; 
12.Interpelacje i zapytania radnych; 
13.Zapytania Sołtysów i Przewodniczących Rad Osiedlowych; 
14.Odpowiedzi na bieżące zapytania; 
15.Sprawy różne  i wolne wnioski; 
16.Zakończenie obrad XXV/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Porządek obrad przyjęty został jednogłośnie. 
 
Do punktu 3. 
 
Protokół z obrad poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Barczewie przyjęty został 
jednogłośnie(15). 
 
Do punktu 4. 
 
Sprawozdanie Burmistrza Barczewa: 
 
-nastąpiło podsumowanie  konkursu 6-latek w szkole. W konkursie tym brały udział 
szkoły z naszej Gminy. Wyróżnione zostały Zespoły Szkolno-Przedszkolne z 
Ramsowa, Wipsowa i Barczewa; 
 
-30 maja 2012r odbyła się uroczystość otwarcia Punktu Lekarskiego w Lamkowie; 
 
-31 maja 2012r  odbyła się w Urzędzie Miejskim  na tej sali  sesja Rady uczniów 
klas VI ze Szkoły Podstawowej w Barczewie; 
 
-w Skajbotach odbył się, bardzo udany, Festyn; 
 
-4 czerwca 2012r wziąłem udział w Konwencie  Wójtów i Burmistrzów, który odbył 
się w Stawigudzie; 
 
-odbyło się Walne Zgromadzenie Stowarzyszenia „16”; 
 
-4 czerwca rozpoczęły się Dni Barczewa, które trwały do 10.06.2012r; 
 
-od 7 czerwca br gościliśmy 14-osobową delegację z Gminy Hagen a.T.W z 
Niemiec; 
 
-coś drgnęło w dziedzinie sprzedaży mienia komunalnego. W tamtym tygodniu 
sprzedaliśmy nasze mienie  za 114 tysięcy zł; 
 
-wyłoniliśmy wykonawcę inwestycji kanalizacyjnej w Barczewku; 
 
-przyjęty został nasz wniosek na rewitalizację budynku po byłym kościele 
ewangelickim, budynku Salonu Muzycznego oraz na adaptację pomieszczeń 
poddasza naszego Ratusza na salę muzealną z wieżą widokową; 

 



-zakończyliśmy remont  zatoki na ulicy Wojska Polskiego; 
 
-trwają prace wykończeniowe budynku po byłym Szpitalu Zakaźnym; 
 
Do punktu 5. 
 
Informację na temat świetlic opiekuńczo-wychowawczych funkcjonujących na 
terenie Gminy Barczewo przedstawił pan Jarosław Złotkowski – dyrektor MOPS w 
Barczewie. 
 
Informacja przyjęta została przez  Radę bez uwag; 
 
Do punktu 6. 
 
Wyjaśnienia dotyczące wprowadzenia Statutu MPZ w Barczewie przedstawił 
dyrektor Przychodni pan Tadeusz Plawgo; 
 
Pan Andrzej Moszczyński – opinia Komisji Regulaminowej jest pozytywna; 
 
Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie uchwały. 
 
Radni  jednogłośnie (15)  przyjęli wniosek pani Jakończuk; 
 
Rada Miejska  j e d n o g ł o ś n i e  podjęła: 
 
                                       U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXV(159)2012 
w sprawie nadania statutu samodzielnemu publicznemu zakładowi  opieki 
zdrowotnej pod nazwą „Miejska Przychodni Zdrowia” w Barczewie. 
 
Do punktu 7. 
 
Sprawozdanie Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych od 
początku 2012r przedstawił pan Jarosław Złotkowski – pełnomocnik GKRPA. 
 
Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę Miejską bez uwag; 
 
Do punktu 8. 
 
Informację na temat przygotowania szkół do działań związanych z okresem 
wakacyjnym przedstawiła pani Hanna Chyżyńska – dyrektor MZOIZ w Barczewie. 
 
Informacja przyjęta została przez Radę Miejską bez uwag. 
 
Do punktu 9. 
 
Zmianę Wieloletniej Prognozy Finansowej przedstawiła Skarbnik Miasta pani 
Dorota Kondratowicz. 
 

 



Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pani Alina Jakończuk – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pani Jakończuk. 
 
Radni  jednogłośnie(14)  podjęli: 
 
                                             U C H W A Ł Ę   nr  XXV(160)2012 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Barczewo na lata 2012-
2022. 
 
Do punktu 10. 
 
Pani Kondratowicz przedstawiła proponowane zmiany budżetu gminy Barczewo na 
2012r. 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Jarosław Bonus – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Wniosek pana Bonusa przyjęty został  jednogłośnie(14). 
 
Radni  podjęli  jednogłośnie (14): 
 
                                             U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXV(161)2012 
w sprawie zmiany budżetu gminy Barczewo na 2012r; 
 
Do punktu 11. 
Wyjaśnienia przedstawił pan Janusz Sturlis – Prezes ZEC; 
 
Pan Jan Suliński – opinia Komisji Finansów Publicznych jest pozytywna. 
 
Pan Andrzej Moszczyński – wnioskuję o nie czytanie projektu uchwały. 
 
Na sali obecnych jest 14 radnych. 
 
Radni jednogłośnie przyjęli wniosek pana Sturlisa. 
 
Rada Miejska  12 głosami”za” i 2 głosami „wstrzymującymi” podjęła: 
 
                                          U  C  H  W  A  Ł  Ę  nr  XXV(162)2012 
w sprawie wyrażenia opinii w sprawie obniżenia kapitału zakładowego Zakładu 
Energetyki Cieplnej Spółka z o.o w Barczewie. 

 



Do punktu 12. 
 
Pan Ryszard Kulesza: 
-prośba aby pan burmistrz wpłynął na to żeby przedstawiciel Komisariatu Policji 
przynajmniej raz w tygodniu przeszedł się na przystanek przy ul.Obrońców 
Warszawy (przy sklepie) w celu zaprowadzenia tam porządku; 
 
Pani Alina Jakończuk – mieszkańcy bloków nr 50, 48 na ul.Wojska Polskiego mają 
problem z samochodami, które przez całą dobę wożą kruszywo ze żwirowni; 
 
 
Do punktu 13. 
 
Pan Włodzimierz Staniszewski –  o jaką kwotę będzie obniżony kapitał ZEC-u? 
 
Pan Zbigniew Chlubicki -  jest to kwota 1.500.000zł; 
 
 
Do punktu 14. 
 
Pan Lech Nitkowski: 
-przystanek: tam wielokrotnie nakładane były mandaty i przez Policję i przez Straż 
Miejską. Będzie tam wciąż prowadzony monitoring aż do zmęczenia materiału; 
 
Do punktu 15. 
 
Pan Jan Połowianiuk wręczył dokumenty stanowiące o powołaniu przez grupę 7 
radnych Klubu Radnych Niezależnych „Porozumienie Samorządowe”. 
Pan Połowianiuk wręczył również Regulamin działania Klubu. 
 
Pan Włodzimierz Staniszewski – czy są jeszcze chętni do otwierania nowych 
sklepów marketów? 
To źle działa w stosunku do handlu szczególnie na Starym Mieście. 
 
Pan Lech Nitkowski – my w tym względzie nie mamy nic do powiedzenia. Jeżeli 
mpzp dopuszcza taką działalność to my zabronić nie możemy. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – proszę aby przewodniczący stałych Komisji Rady 
Miejskiej nanieśli zmiany , jeśli takowe są, w sprawie działania stałych Komisji; 
 
Pan Jan Suliński – zapytanie to kieruję do pani Jasińskiej – czy coś słychać w 
sprawie dokończenia budowy chodnika w Ramsowie? 
 
Pani Mirosława Jasińska – tak jak już mówiłam na jednej z poprzednich sesji w 
tegorocznym budżecie powiatu nie ma środków przeznaczonych na ten cel.  
Temat jest jednak ciągle monitorowany i być może będzie to zrobione z wydatków 
bieżących. 
 

 



Pan Jan Suliński – droga z Ramsowa do Dadaju jest zarośnięta, przez co bardzo 
niebezpieczna a ruch jest tam bardzo duży. Dziwi mnie to ponieważ odcinek tej 
samej drogi leżący na terenie gminy Jeziorany jest wzorowo obkoszony. 
 
Pani Jasińska – temat ten przekażę na posiedzeniu „mojej” Komisji w Radzie 
Powiatu. Zaapeluję w tej sprawie; 
 
Pan Jan Suliński – proszę pana burmistrza aby w tej sprawie wystąpił na piśmie do 
powiatu. 
 
Do punktu 16. 
 
Pan Zbigniew Chlubicki – w związku z wyczerpaniem porządku dzisiejszego 
posiedzenia zamykam obrady XXV/2012 sesji Rady Miejskiej w Barczewie. 
 
Protokółowała: 
B.Kwapis                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 
 
                                                                           Zbigniew Chlubicki 
 
 
 
 
 
  

 


